
PROTOKÓŁ NR 16/12

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 11 maja 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:00, a zakończyło o 11:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Adam Bierowski,

3. Paweł Pituch,

4. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Krzysztof Kapała.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza dokumentów dotyczących prac przy boisku „Orlik”.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1  Wskutek usterek nawierzchni na boisku „Orlik” jakie powstały, Komisja Sportu zwróciła się do 

Przewodniczącego R.M. aby dokładniej „zbadać” przyczyny tych usterek co zalecił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej.

Przewodnicząca powołała posiedzenie komisji na 11.05.2012 r. Na posiedzenie zostały udostępnione wszelkie 

dokumenty mające związek z „Orlikiem”.

Ad. 2 Członkowie K.R. dokładnie zapoznali się z dokumentami.

Gwarancja na nawierzchnię syntetyczną boiska wynosi 60 miesięcy, na roboty 36 m-cy.

Termin wykonania całego stadionu przewidziany był na 30.09.2009 r.

Już  13.11.2009  r.  sporządzony  był  pierwszy  protokół  o  zapadnięciu  się  terenu  boiska  ze  sztuczną 

nawierzchnią. Po usunięciu usterek został podpisany protokół z pozwoleniem na użytkowanie 09.12.2009 r.

22 marca 2010 r. P. Burmistrz wystąpił pisemnie o przegląd boiska do wykonawcy, 25.03.2010 r. nastąpił ten 

przegląd, komisja zaleciła usunięcie usterek, w terminie do 16.04.2010, wówczas nie było nic o nawierzchni.  

Termin ten P. Burmistrz przedłużył firmie do 30.04.2010.

Następny  wniosek  o  przegląd  P.  Burmistrz  przedłożył  23.08.2010  r.  z  zaleceniem  usunięcia  usterek  do 

15.09.2010.

Cyklicznie  co  roku,  dwa razy  w roku,  Burmistrz  występował  z  wnioskiem o przeglądy w trakcie  trwania 

gwarancji, pierwsze pęknięcia nawierzchni odnotowane w protokole z dnia 25.08.2011 roku, termin naprawy 

został wyznaczony na 30.X.2011 r. 

Następny  wniosek  o  przegląd  P.  Burmistrz  skierował  do  wykonawcy  02.03.2012,  przegląd  i  protokół  z 

usterkami został zrobiony 07.03.2012 r.

Nawierzchnia była zniszczona przy bramce i w linii środkowej oraz przy studzienkach, czyli w tych samych  

miejscach.
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Następne wystąpienie P. Burmistrza do wykonawcy o naprawę nawierzchni było z datą 08.05.2012 r.  do 

15.05.2012 r. wykonawca gwarantował naprawę boiska.

Członków K.R. niepokoi fakt, że za każdym razem do wykonawcy o przegląd zwracał się Pan Burmistrz, mimo  

że czas gwarancji jeszcze nie minął (na nawierzchnię) i wykonawca nie interesował się sam z własnej woli.

Ad.  3  W sprawach różnych  rozmawiano  o  dalszych  planach  pracy  K.R.  Ustalono wstępnie  czas 

rekontroli w Publicznym Przedszkolu, MOK-u i ZEZK-u.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Rewizyjna występuje z zapytaniem czy w trakcie podpisywania protokołu odbioru „Orlika” 

były przekazane jakiekolwiek warunki użytkowania nawierzchni stadionu, zalecenia o formie utrzymania i 

pielęgnacji tej nawierzchni.

Protokołowała:                                                                                                                Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                                    Komisji Rewizyjnej
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